
 

 
 
 

Til Landbruks- og matminister Sandra Borch 

Landbruks- og matdepartementet  

 

Postmottak@lmd.dep.no 

  

Levanger, 3. februar 2022  

Høringssvar. Strømpakke for jordbruket 

  
En utvidet strømpakke for jordbruket ble offentliggjort 17. januar. For grøntsektoren 

og spesielt veksthusnæringen er dette en meget god nyhet. Det er veldig bra at nivået 

på kompensasjonen er hevet. Likeså at det ikke er noen øvre grense for veksthus. 

  

På lik linje med Gartnerhallen ber Nordgrønt SA om en presisering av hvilke foretak 

som defineres inn under «jordbruk» i denne sammenhengen. Det er en kjent sak at for å 

kunne utvide norsk sesong, er det helt avgjørende for våre produsenter av 

lagringsgrønnsaker å ha moderne kjølelagre for avlingene. Dette for å kunne holde best 

mulig kvalitet på produktene gjennom hele lagringssesongen. Dette fører til økt 

selvforsyning og mindre matsvinn. For å oppnå optimale lagringsforhold kreves konstant 

temperatur og luftfuktighet. Kjølelagre krever mye strøm gjennom hele vinteren, da 

lagringsgrønnsaker avgir varme hele sin levetid. 

 

Våre medlemmer i Nordgrønt eier og driver mange pakkerier for potet, løk, gulrot, 

kålrot osv. Også pakkeriene krever mye strøm i sin daglige drift.  Gartnerhallen gjorde 

nylig en undersøkelse blant 13 gulrotpakkerier hos seg og hos Nordgrønt. Undersøkelsen 

viste et snittforbruk hos disse pakkeriene på 50.000 KWh i desember. Altså langt over 

taket på 20.000 kWh i strømpakka fra Regjeringen. 

 

På lik linje med Gartnerhallen mener Nordgrønt at produsenter og pakkerier som driver 

lagring og pakking av grønnsaker må omfattes av strømpakka, og sidestilles med 

veksthusnæringen i kompensasjonsordningen for strømkostnader i jordbruket.  

 

Mvh 

Nordgrønt SA 

Fritjof Sandstad (styreleder) 
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